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Jäähalli-hankkeen tilannekatsaus

ELINYMP 4 Tekninen johtaja kertoi tilannekatsauksen Jäähalli-hankkeen valmistelusta.
Kuudes neuvottelu pidetään 20.6.2019, jolloin mahdollisesti alustava
kustannusarvio on tiedossa. Ministeriön päätös mahdollisesti saadaan
08/2020, mikäli kaikki menee aikataulutuksen mukaisesti.

 Tarveselvitystä ei ole vielä tehty, mutta Rambollille on annettu toimeksianto
tehtävästä.

 Elinympäristövaliokunnan jäsenet toivat omissa puheenvuoroissaan esille
huolensa koko kaupungin taloudesta - kestääkö kaupungin talous rakentaa
jäähallia tässä tilanteessa. Lisäksi peräänkuulutettiin vaihtoehtoa hirrelle.
Myös mahdollisesta rakennusaikaisesta valvonnasta koettiin huolta.

Elinympäristövaliokunta keskustelujen jälkeen totesi hankevalmistelujen
etenevän ja valmistelujen tuloksista saadaan enemmän tietoa tulevana
syksynä.


